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Protokoll 4/2025 

Fört vid Hägersten-Älvsjös pensionärsråds sammanträde 

onsdagen den 16 april 2025 kl. 10:30-12:00, Telefonvägen 30 
 

Ledamöter   Irene Svensson, SPF 

Katrin Wicén, PRO 

Ann-Marie Strömberg, SPF 

Peter Viberg, PRO 

Inga Lundvall, SKPF 

 

Ersättare  Torbjörn Sundsgård, SPF 

Ing-Britt Falk, PRO 

Håkan Jarmar, SPF 

Pia Delehag, PRO 

Eva Silfvander, SPF  

 

Övriga närvarande Eva Alama Avdelningschef  

Annelie Johansson Sekreterare 

Lina Wickberg, Säkerhetssamordnare 

 

Justerare   Irene Svensson (SPF), Katrin Wicén (PRO) 

 

Datum för justering  2024-04-17 

Paragraf   §§1-7 

Sekreterare   Annelie Johansson 
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§ 1 
Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen 

Ordförande öppnar mötet och dagordningen godkändes. 

 

Medlemmarnas organisationstillhörighet samt närvaro: 

 

Närvarande medlemmar: 

Irene Svensson, SPF 

Katrin Wicén, PRO 

Peter Viberg, PRO 

Inga Lundvall, SKPF 

Ersättare: 

Torbjörn Sundsgård, SPF 

Ing-Britt Falk, PRO 

Pia Delehag, PRO 

 

Förhindrade:  

Ann-Marie Strömberg, SPF 

Håkan Jarmar, SPF 

Eva Silfvander, SPF 

§ 2 
Val av justerare 

Irene Svensson (SPF), Katrin Wicén (PRO) valdes att justera 

dagens protokoll. Justering av protokollet sker 17 april via mejl. 

§ 3 
Tema Civil beredskap 

 

Lina Wickberg, säkerhetsamordnare i förvaltningen informerar 

rådet om förvaltningens arbete för att stärka förvaltningens 

krisberedskap. Förvaltningen är en del av det civila försvaret och 

det pågår ett arbete i samhället med att rusta upp civil försvaret. 

Förvaltningen är den i staden med störst samhällsviktig verksamhet 

i egen regi. Samhällsviktig verksamhet handlar om verksamheter 

som upprätthåller och säkerställer liv, hälsa och viktiga 

samhällsfunktioner, det vill säga samhällsfunktioner som är 

nödvändiga för samhällets grundläggande behov, värden eller 

säkerhet. Varje förvaltning och bolag i staden hanterar kriser inom 

den egna verksamheten enligt ansvars-, likhets-, närhetsprincipen. 

På förvaltningen finns det en TIB (Tjänsteman i beredskap) för att 

fatta beslut vid krigshändelser. TIB är till för tjänsteärende och inte 

för medborgare att ringa till. Vid kris ansvarar Serviceförvaltningen 

över att öppna ett callcenter för allmänheten att ringa in till. 
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För förvaltningen handlar arbetet mycket om att stärka upp och 

skydda samhällsviktig verksamhet samt civilbefolkningen. Arbete 

pågår med att nå ut med information om hemberedskap som en del 

av arbetet för att stärka och skydda civilbefolkningen. Information 

om vad man som person kan göra, ha hemma för att klara sig bättre 

vid en krissituation. T ex ha några dunkar med vatten hemma, fyll 

på skafferiet och se till att ha varor förlänger matlagret några extra 

dagar.  

Just nu finns det tre Trygghetspunkter i stadsdelsområdet, detta 

kommer att utvecklas utifrån att det bland annat kommer en ny lag 

om ca två år. På trygghetspunkterna finns det tillgång till 

information, vatten, värme och elektricitet. 

Vid höjd beredskap kommer förvaltningens ansvar att utökas, med 

vad har inte fastställts men förvaltningen har tagit höjd för 

ransonering, evakuering, kommunikation samt hjälp till skyddsrum. 

Pensionärsrådet är intresserad av att veta var skyddsrummen finns 

och hur pass tillgängliga dem är. Svar är att det är MSB som 

ansvarar för Skyddsrummen och de har en karttjänst där det går att 

söka upp närmaste skyddsrum. Skyddsrumskarta | MSB 

§ 4 
Aktuell information från förvaltningen 

Eva Alama, avdelningschef för äldreomsorg informerade om: 

 

 Nya socialtjänstlagen 

Inget nytt sedan senaste genomgång. 

 

 Ivos tillsyn 

Inget nytt sedan senaste genomgång. 

 

 Matkassar 

Rådet får fördjupad information om ärendet inköp av 

dagligvaror/matkassar. Rådet får svar på sina nuvarande frågor och 

kommer att titta närmare på presentationen och återkommer om de 

har mer frågor eller funderingar. 

 

 Säker Seniorsommar 

Sker vid två tillfällen i maj. Annons kommer ut och kommer även 

att skicka ut tillsammans med protokollet. Dessa två tillfällen 

kommer att ta upp trygghetsskapande åtgärder både kopplat till 

värmebölja men även krisberedskap. 

 

https://www.msb.se/sv/verktyg--tjanster/skyddsrumskarta/
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§ 5 

Anmälan av protokoll 

Stadsdelsnämndens sammanträde 20 mars 2025 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

KPR:s sammanträde 18 mars 2025 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

Pensionärsrådets sammanträde 12 mars 2025 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

§ 6 
Ärenden till Stadsdelsnämnden 

Ärende 8 Regional boendeplan för äldre 2026 med utblick 
mot 2025 

Pensionärsrådet har inkommit med sina synpunkter och de ligger 

som bilaga till ärende. 

Ärende 21 Trafikförändringara i SL- och WÅAB-trafiken 
2025/2026 (T26) 

Pensionärsrådets synpunkter läggs som bilaga till protokollet. 

Ärende 23 Förslag till detaljplan för Mälarhöjden 1:1 invid 
Slättgårdsvägen 

Pensionärsrådet framför att det är viktigt med grönområden och att 

det lyft i diskussioner att det ska bevaras. Med vad innebär det med 

grönområde kan man fråga sig när det nallas på det vid 

byggnationer. Rådet förstår att det behöver byggas men kan det 

kallas grönområde/parkområde när det är något enstaka träd som 

grönområdet utgörs av. 

§ 7  
Övriga frågor 

 Hälsosamtal – Rådet undrar hur det fungerar angående 

hälsosamtal i vår stadsdel, vilka får dem och hur många har 

gjorts? 

 

Förvaltningen får återkomma med svar vid nästkommande 

sammanträde. 
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 Avslag på ansökan – Rådet har tagit del av Äldreomsorgens 

årsrapport och vill veta varför förvaltningen har så många 

avslag i jämförelse med andra förvaltningar? 

 

Förvaltningen får återkomma med svar vid nästkommande 

sammanträde. 

 

 

 

Nästa sammanträde är 14 maj kl. 10:30 

Inbjuden gäst MAS Charlotta Sahlman 


